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Abstract (en)
[origin: WO8301540A1] Connection device for connecting a coaxial cable to a component on a circuit board. The circuit board (3) is of a type
provided with rows of connection pins (14) along one side, said pins coacting with connection blocks (5) having female contacts (6) along one side
and connection pins (7) associated therewith along the other side. The screening sleeve (8) of a coaxial cable may be thrust between four pins
(7a-7d) on the connection block, and a pin (9), centrally situated in relation to these four pins, is soldered to the central conductor (11) of the coaxial
cable. The screening sleeve is provided with longitudinal slits (12) which are approximately as wide as the thickness of the pins, but are shorter than
the pins, so that when the sleeve is thrust between the pins the latter come into engagement with the edges of the slits and retain the sleeve (8).

Abstract (fr)
dispositif de connexion permettant d'effectuer la connexion d'un câble coaxial sur un composant d'une plaque de circuit. La plaque de circuit (3)
est du type pourvu de rangées de broches de connexion (14) le long d'un côté, ces broches agissant de concert avec des blocs de connexion (5)
ayant des contacts femelles (6) le long d'un côté et des broches de connexion (7) associées à ceux-ci le long de l'autre côté. La gaine de protection
(8) d'un câble coaxial peut être repoussée entre quatre broches (7a-7d) sur le bloc de connexion, et une broche (9) située au centre par rapport
à ces quatre broches est soudée sur le conducteur central (11) du câble coaxial. La gaine de blindage ou de protection est pourvue de fentes
longitudinales (12) qui sont approximativement aussi larges que l'épaisseur des broches, mais sont plus courtes que les broches, de sorte que
lorsque la gaine est repoussée entre les broches ces dernières viennent s'engager avec les bords des fentes et retiennent la gaine (8).
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